
Protokół Nr XLVI/10 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

 w dniu 29 czerwca  2010r. o godz.13:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XLVI sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości, oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 14 radnych ( nieobecny 
usprawiedliwiony radny Stanisław Waszczyszyn oraz radny Andrzej Udziela 
spóźnił się), co wobec ustawowego składu rady 15 radnych, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości 
stanowi załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ naleŜy wprowadzić do porządku obrad 
projekt uchwały 4.5. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 
umorzenia, odraczania lub rozkładania na raty spłat naleŜności pienięŜnych 
mających charakter cywilnoprawnych, przypadających gminie Rzepin i jej 
jednostkom podległym oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach , w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną , a 
takŜe wskazania organów i osób do tego uprawnionych oraz dopisanie do 
uchwały 4.4. zdanie  w  sprawie przystąpienia gminy Rzepin do projektu  
pn.” Lubuskie e-Urząd” . 
Jednocześnie zwróciła się  z zapytaniem , czy są inne propozycje  lub uwagi do 
przedstawionego porządku obrad. 
 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono, w związku z czym  przystąpiono  do 
głosowania. 
Za przyjęciem porządku obrad z wniesionymi zmianami głosowało  
13 radnych. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



-2- 
 

Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca poinformowała , iŜ został zgłoszony wniosek radnego Andrzeja 
Udzieli w sprawie zastrzeŜenia do protokołu  Nr XLV/10 z odbytej sesji Rady 
Miejskiej w Rzepinie w dniu 28 maja 2010r.  o następującej treści: 
„W związku z nagraniem w czasie sesji w dniu 28.05.2010r. moich słów o  
treści „ Natomiast sprawy nie  udało się załatwić przez te lata tylko dlatego, Ŝe 
Wiceburmistrzem był Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej , największego klienta 
Spółki Wodno-Ściekowej na blokach. Nawet radnemu Udzieli mówiono wprost, 
Ŝe jest to prawnie nie moŜliwe , więc trudno- jeśli prawnie jest nie moŜliwe, to 
tak przeszło kilka lat – tak właśnie było. 
Aczkolwiek wg wiedzy radnego Udzieli – jest to moŜliwe”, proszę o pominięcie 
tej mojej niefortunnej wypowiedzi, której celem nie było obraŜenie 
kogokolwiek, a jedynie wskazanie, Ŝe wcześniej teŜ sugerowałem zrównanie 
stawek za wywóz nieczystości płynnych.  
Poinformowała równieŜ , iŜ ww.  poprawkę  przyjęła do protokołu  i zwróciła 
się do radnych o przegłosowanie protokołu  z wniesioną poprawką. 
 
Ponadto  radny Kazieczko zwrócił się z propozycją ,  aby obligatoryjnie 
przesyłać radnym projekt protokołu na skrzynkę  e-mail. 
Przewodnicząca wyjaśniła , Ŝe jest to nie moŜliwe , bo nie wszyscy posiadają  
adres  e-mail,  poza tym  radny , który sobie Ŝyczy , aby mu przesłać – 
otrzymuje  bez problemu. Więcej uwag nie wniesiono, przystąpiono  do 
głosowania. 
 

Za przyjęciem protokołu z  poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 
 
Ad.1.5. 
Interpelacje, wnioski , zapytania i sprawy róŜne. 
 
Przewodnicząca poinformowała , iŜ w dniu dzisiejszym otrzymała pismo z  
Zarządu Dróg Powiatowych w Słubicach  w sprawie ustawienia ekranów 
dźwiękochłonnych  przy ul. Słubickiej w Rzepinie -stacja paliw( treść pisma w 
załączeniu). 
Następnie radny Dudzis zwrócił się z pytaniem , kiedy zostaną zakończone 
prace na stadionie ,chodzi o podanie konkretnej daty. Radny poruszył równieŜ 
sprawę  chodnika i ścieŜki rowerowej prowadzącej do jeziora, poniewaŜ  kończy 
się ona przy samym zejściu na jezioro. Zaproponował, aby przedłuŜyć ją  do  
boiska obok drogi. PoniewaŜ jest bardzo duŜy ruch w chwili obecnej na tym 
odcinku drogi , który zagraŜa bezpieczeństwu osobom tam poruszającym się. 
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Ponadto pytał, czy  przeprowadzono badania  wody w jeziorze i czy badania są  
pozytywne,  czy będzie zatrudniony ratownik i od kiedy?. 
 
 Poruszył takŜe problem  niskiego ciśnienia wody w mieście oraz całkowitego 
jej braku na niektórych ulicach. 
PoniewaŜ bardzo duŜo osób  narzeka , Ŝe często brakuje wody i  jest bardzo 
niskie ciśnienie. 
Nadmienił , Ŝe w ub. roku zakupiono dwie pompy i zapewniano, Ŝe wody juŜ 
nie zabraknie. 
W ubiegłym roku nie było problemu z wodą , natomiast w tym roku jest 
zaledwie  tydzień upałów  i juŜ się zaczął problem. 
UwaŜa , Ŝe Ŝadnym rozwiązaniem nie jest ograniczenie podlewania ogródków , 
drzewek itd. Ŝyjemy w XXI wieku , wojny nie ma to dlaczego  ma być 
reglamentowana woda. Mieszkańcy płacą za wodę i za abonament . 
Natomiast jeśli nie wystarcza wody to naleŜy podjąć takie  środki , Ŝeby jej 
wystarczało, przecieŜ nie  moŜna ludziom ograniczać wody. 
 
Ponadto radny Robert  Łukaszewicz odniósł się do ww. pisma -  pytając , czy 
jeśli zostanie wprowadzona nowa zmiana organizacji ruchu , czy to będzie 
12,5 tony, czy  przejazd samochodów cięŜarowych będzie skierowany w innym 
kierunku ? 
Poza tym jak z pisma wynika , funkcjonowanie stacji paliw nie spowodowało  
istotnego wzrostu natęŜenia ruchu drogowego w tym  miejscu. 
Dla radnego jest to kwestia zupełnie nie zrozumiała, przecieŜ mieszkańcy liczyli 
ilość   cięŜarówek , które przyjeŜdŜają  do stacji paliw- 600 cięŜarówek 
przyjeŜdŜa i z powrotem wraca , na pewno jest wzrost ,  wcześniej tyle nie było. 
Jest to taka liczba, Ŝe powinna przemawiać do rozsądku  Przedstawicieli 
Zarządu  Dróg  Powiatowych i ewentualnie wykorzystania innych źródeł  jak 
np. Sanepid , który mógłby odpowiednio zmierzyć i wydać decyzję. 
UwaŜa, Ŝe udzielona odpowiedź jest bardzo lakoniczna , jest to po prostu 
spychologia. 
 
 Następnie poruszył problem dzieci uczęszczających do  szkoły. 
Na którejś  sesji radny  poruszył temat ewentualnego wykorzystania 
bezrobotnych  , których moŜna by wygospodarować na przeprowadzanie dzieci 
przez ulicę przy szkole. 
Pytał więc , czy coś zostało w tym kierunku poczynione  i czy moŜna się 
spodziewać  , Ŝe we wrześniu będzie to wprowadzone w Ŝycie. 
 
Ponadto zapomniano o placu zabaw na Osiedlu Leśnym tam,  nic nie zostało 
zrobione , naleŜałoby  w szybkim tempie naprawić urządzenia , które tam się 
znajdują 
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Kolejna sprawa – super sprawą jest utwardzanie dróg , które  do tej pory były 
nieprzejezdne , bądź ulegały zniszczeniu po opadach deszczu. 
JednakŜe naleŜałoby wcześniej konsultować się z mieszkańcami i te drogi 
profilować w sposób właściwy,  Ŝeby potem nie było przeszkodą dla ich Ŝycia i 
funkcjonowania. 
 
Następnie głos zabrał radny Pych – informując , iŜ w gminie jest opracowany 
projekt  przez ENEA , w którym  zakładano wymianę lamp i Ŝarówek na 
energooszczędne. NaleŜy zauwaŜyć , Ŝe nadal nie ma  lamp na ul. Prusa i na 
Oś. Mickiewicza, pytał więc czy, zostaną uzupełnione , a być moŜe  projekt jest 
jeszcze nie zakończony. 
 
Ponadto na dzisiejszą  sesję miał być zaproszony Komendant Policji. 
Komendant nie przybył , wobec czego pytanie które miał radny Pych skierować 
do komendanta , skierował do burmistrza z prośbą o właściwe  przekazanie.  
OtóŜ  mieszkańcy ul.Chrobrego ,   skarŜą się na głośne zachowywanie się 
młodzieŜy w  nocy  (okolice  targowiska i park obok cmentarza). W chwili 
obecnej Komisariat Policji jest bardzo blisko , tym niemniej patrolu w tych 
miejscach  brak. 
  
Dochodzą takŜe  sygnały, Ŝe na cmentarzu komunalnym w Rzepinie odbywają 
się biesiady na ławkach obok pomników. 
Po zakończonej imprezie pozostawione są puszki i butelki po alkoholu. 
Prosił więc , Ŝeby skierować patrol po cywilnemu , aby temat ten załatwić  w 
sposób właściwy. 
 
Radny Kazieczko popiera wypowiedź radnego Pycha , poniewaŜ na ulicy 
Malinowej stoją lampy  , lecz od samego początku nie świecą. 
Prosił o dopilnowanie tej kwestii, Ŝeby oświetlenie działało skutecznie. 
Poinformował takŜe burmistrza , iŜ  grupa radnych w osobach: 
Robert Łukaszewicz,  Jarosław Dudzis i Grzegorz Kazieczko złoŜyła w imieniu 
mieszkańców Rzepina  wniosek o zainstalowanie sygnalizacji świetlnej 
wzbudzanej na  przejściu dla pieszych   przy SP Nr 1(przejście przy poczcie). 
PoniewaŜ wszelkie działania jakie do tej pory były podejmowane okazują się 
bezskuteczne . Najskuteczniejsza  jest wizyta poranna policjantów. 
JednakŜe nie jest moŜliwa obecność policjanta codziennie , poniewaŜ są braki 
kadrowe . Dlatego nie  moŜna codziennie kierować w to miejsce polic jantów. 
Jedynym i skutecznym rozwiązaniem juŜ na lata jest zainstalowanie sygnalizacji 
świetlnej, która na pewno zabezpieczy zdrowie i Ŝycie dzieci. 
Dochodzą opinie , Ŝe bliskość ronda, które będzie budowane uniemoŜliwia 
ustawienie sygnalizacji świetlnej. 



                                                           -5- 
Radny Kazieczko zasięgał opinii  u fachowców  zajmujących się drogami, 
którzy stwierdzili , iŜ   nie ma takich podstaw prawnych, które by zabraniały 
instalowanie takiej sygnalizacji  tuŜ przy rondzie, a tym bardziej oddalonego o 
ok.100 m od ronda. 
 
 Nie ma teŜ banera , który kiedyś wisiał  nad jezdnią i ostrzegał, Ŝe znajdujemy 
się  w pobliŜu szkoły , bo z tego co wiadomo radnemu baner został zniszczony. 
 
Z informacji jakie zasięgnął radny, kwoty które zostały przeznaczone na tego 
rodzaju inwestycje nie przekraczają 100tys.zł. 
UwaŜa , Ŝe miasto stać na taki wydatek, jeśli  nie w tym roku to przynajmniej w 
przyszłym , a bezpieczeństwo dzieci powinno być potraktowane priorytetowo. 
 
Następnie głos zabrał sołtys  Starkowa Pan Siejkowski pytając , czy to prawda , 
Ŝe znów  powraca  koszmar budowy fermy norek. 
Prosił o potwierdzenie , poniewaŜ mieszkańcy są zaniepokojeni tym faktem. 
UwaŜa , Ŝe  sołtys powinien być poinformowany o tym. 
 
Wobec  braku innych uwag Przewodnicząca zamknęła dyskusję. 
 
Ad.1.6. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje , wnioski , zapytania i sprawy róŜne. 
 
Przewodnicząca w tym punkcie wyjaśniła, iŜ rozmawiała z Komendantem 
Policji  i zapraszała na dzisiejszą sesję , jednakŜe z przyczyn słuŜbowych nie 
mógł być obecny na sesji. 
PoniewaŜ  właśnie dzisiaj jest odprawa Komendantów w Powiecie i z tego 
powodu nie mógł uczestniczyć  w sesji. 
Niemniej  bardzo chętnie będzie uczestniczył w komisjach, jeśli tylko zostanie 
powiadomiony wcześniej o terminie poszczególnej komis ji jak równieŜ na 
następnej sesji będzie obecny. 
 
Następnie głos zabrał burmistrz Skałuba  , który poinformował, iŜ jeśli chodzi o 
termin oddania stadionu – wykonawca zgłosił odbiór robót całości zadania na 
dzień 06.07.2010r. przez parę dni będzie trwała inwestycja związana z 
wyposaŜeniem , które musi być zamontowane, tym bardziej , Ŝe 7.07.2010r. jest  
weryfikacja boisk pod  kontem klas rozgrywek PZPN. 
 
Jeśli chodzi o ścieŜkę ciągu rowerowo-pieszego – droga prowadząca do stadionu 
jest w kompetencji Powiatu , jest tam  bariera związana z wysokościami gruntu, 
musiał by być wykonany maksymalny spad  przy wykonaniu chodnika. 
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Burmistrz  wyjaśnił, Ŝe jeś li warunki pozwolą , to nie ukrywał, Ŝe nie ma  
problemu ze zrobieniem  , przy czym naleŜy stwierdzić , czy technicznie  jest to 
moŜliwe.  
 
JeŜeli chodzi o jezioro Długie – zostało odebrane  i jest przygotowane do 
uruchomienia z dniem 1 lipca – ratownicy plus pozytywne badania sanepidu. 
Jest orzeczenie sanepidu o jakości  wody , w którym  mówi się , Ŝe woda nadaje 
się do kąpieli w kąpielisku pomimo zawirowań związanych z zimą , a więc ze 
śniętymi rybami. 
Jezioro jest bezpieczne i zdatne  do kąpieli. 
Umowy z ratownikami są równieŜ podpisane. 
 

Jeśli chodzi o sprawy niskiego ciśnienia wody-  otóŜ burmistrz  zdaje sobie 
sprawę , Ŝe są pewne tematy do rozwiązania jest to problem  z uwagi na  to, Ŝe 
budowana stacji centralnego ujęcia nie w pełni zabezpiecza  potrzeby 
mieszkańców Rzepina. 
Była ona budowana bez wykonania konkretnego bilansu zapotrzebowania. 
NaleŜy dodać, Ŝe do tej stacji ma być jeszcze podłączony Starościn i Gajec. 
Przy czym stwierdził, iŜ nie zgadza się z wypowiedzą radnego Dudzisa , Ŝe 
ograniczenia wody nie spowodują poprawy ciśnienia. 
W dniu wczorajszym burmistrz odbył rozmowę  z Dyrektor Urbanek i z danych 
wynika ,Ŝe z 600m wody  , która była pobierana w kaŜdy dzień , wzrosło do 
1700m3 na dobę. 
Dlatego zgodnie z ustawą burmistrz ma obowiązek zabezpieczyć mieszkańcom 
wodę na cele socjalno-bytowe. 
W pewnych momentach ma  moŜliwość wprowadzenia zakazu godzinowego 
uŜywania wody do celów  nie socjalno-bytowych. 
Takie obwieszczenie ukarze się na terenie Rzepina. 
Co prawda nie jest to optymalne rozwiązanie, bo takim rozwiązaniem jest 
podjęcie  tematu modernizacji  i skoordynowania działania dwóch stacji tj. na 
ul.Malinowej i Al.Wolności. 
Uruchomiona została stacja przy ul.Al.Wolności, lecz są kłopoty z ustawieniem 
ciśnienia wspólnego. 
Dyrekcja PWK „EKO” dobrze o tym wie, tym bardziej , Ŝe do przedsiębiorstwa 
bezpośrednio ludzie dzwonią. Burmistrz równieŜ takie sygnały otrzymał, 
dlatego trzeba  rozmawiać z projektantem , lecz w chwili obecnej  brakuje 
pieniędzy. 
Niemniej  jednak zostanie podjęta próba wykonania projektu modernizacji  
stacji uzdatniania wody  przy ul.Al.Wolności, tym bardziej , Ŝe jest to stacja 
uzbrojona w duŜą pompę  o  duŜej wydajności. 
Nadmienić naleŜy , Ŝe zakup pompy nie rozwiązuje całości sprawy dlatego , Ŝe 
pompa ma pewną wydajność. 
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Zdarza się nawet tak, Ŝe zbiorniki w przeciągu nocy są wypompowywane do 
„O”. 
 
Jeszcze raz podkreślił, Ŝe podejmie rozmowę z projektantem , Ŝeby przedstawił 
wariant rozwiązania problemu i będzie to kolejna inwestycja w gminie , lecz na 
pewno nie w tym roku, lecz w następnym.  
 
Natomiast jeŜeli chodzi o pytanie radnego Łukaszewicza – organizacja ruchu , 
są to procedury, których burmistrz nie przeskoczy. 
Zostały wysłane pisma do wszystkich instytucji. W dniu jutrzejszym ma 
wpłynąć do gminy decyzja Marszałka Woj. Lubuskiego , Ŝe organizacja ruchu 
zgodnie z pismem zostanie wprowadzona - dot. ona , Ŝe powyŜej 12 ton 
cięŜarówki nie poruszałyby się  po drodze ul. Mickiewicza i Nowotki z wylotem 
na ul. Słubicką. 
Znaki są juŜ zamówione, ponadto burmistrz zwróci się do komendanta policji o 
respektowanie tego.  
Natomiast jeśli chodzi o instytucje , które działają na terenie gminy Rzepin , w 
tych przypadkach będą wydawane indywidualne zezwolenia  na poruszanie się, 
gdyŜ  burmistrz  nie  chciałby, Ŝeby to spowodowało zawirowanie działalności  
tych firm, a tzw. tranzyt , będzie wyhamowywany tymi oboszczeniami. 
 
Jeśli chodzi o odpowiedź  władz  Zarządu Dróg Powiatowych – burmistrz nie 
ma  wpływu na udzieloną odpowiedź , jeśli chodzi o stację paliw przy 
ul.Słubickiej. 
Dla burmistrza jest teŜ  niezrozumiałe, bo ruch tirów zwiększył się na pewno. 
Burmistrz będzie rozmawiał  ze  Starostą, aczkolwiek na dzień dzisiejszy  
Zarząd Dróg Powiatowych nie ma wpływu na  właściciela  stacji, Ŝeby nakazać 
budowę  ekranów. Przeprowadzono rozmowę z dzierŜawcą stacji  w sprawie 
dobrowolnego wymuszenia postawienia ekranów, jednakŜe  kaŜdy licząc 
pieniądze oddala ten problem od siebie.  
Niemniej burmistrz podejmie rozmowy jeszcze raz ze Starostą – zobaczymy co 
uda się zrobić.  
 
Jeśli chodzi o bezpieczne przejście  dziec i przez drogę  przy SP Nr 1 – wszelkie 
działania będzie moŜna wykonywać w momencie kiedy powstanie rondo . 
Dlatego , Ŝe gmina zamierza jak gdyby zmienić ul. Woj. Polskiego tzn. 
poszerzyć  ją  o  zatokę i skierować cały  ruch związany z dowoŜeniem dzieci 
właśnie na zatokę. 
W tym momencie moŜe spowodować to , Ŝe budowa świateł, moŜe okazać się 
zbędna , a temat  naleŜy  rozwaŜyć po wybudowaniu ronda. 
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Burmistrz ma to na uwadze , lecz na razie wstrzymuje się , Ŝeby pochopnie nie 
postąpić. 
 
Jeśli  chodzi o plac zabaw na Oś. Leśnym – rzeczywiście był niedoposaŜony 
- zostaną dostawione urządzenia  oraz będą wyremontowane te urządzenia , 
które istnieją.    
 
JeŜeli chodzi o  naprawę dróg- gmina korzysta z wysiewek z autostrady, które 
przekazuje firma Strabag  , a firma Kontrakt wykonuje  remont. 
Burmistrz uwaŜa ,Ŝe drogi  te są wykonywane profesjonalnie. 
Przykładem jest ul. M. Konopnickiej , gdzie burmistrz otrzymuje sygnały, Ŝe  
ludzie są zadowoleni. Aczkolwiek nie zadowoleni teŜ są, bo w chwili obecnej  
moŜna rozwinąć większą prędkości , a  na tej nawierzchni nie moŜna ustawić 
Ŝadnych garbów. 
Dlatego stopniowo w miarę  pozyskania wysiewek,   drogi  które  wymagają 
naprawy , będą naprawiane. 
W ten sposób została  juŜ naprawiona – przedłuŜona ul. Sosnowa, na terenie 
wiejskim  na dzień dzisiejszy są wykonane dwa ciągi drogi  w Drzeńsku . 
Burmistrz ma na uwadze  zgłoszenia sołtysów , jeśli chodzi o naprawę  dróg  
gruntowych - będą uzupełniane m.in. w Kowalowie , Lubiechni W. oraz w  
innych  sołectwach.  
 
JeŜeli chodzi o pytanie radnego Pycha – proces modernizacji oświetlenia jeszcze 
się nie zakończył. Rzeczywiście  pozostały dwa osiedla i niektóre punkty do 
uzupełnienia, które są zawarte w kontrakcie . Niemniej  wszystko jest na dobrej 
drodze, prosił o uzbrojenie się w cierpliwość i oczekiwać na zakończenie 
realizacji zadania w całości. 
 
Jeśli chodzi o biesiady  na cmentarzu – z tego co burmistrzowi wiadomo, hałas 
wydostaje się z ogródków przy bloku obok  cmentarza, lecz  mimo wszystko  
przekaŜe komendantowi ten problem. 
 
Jeśli chodzi o pytanie radnego Kazieczki – ul. Malinowa 3 lampy , które były 
wcześniej zamontowane nie świecą , poniewaŜ nie są jeszcze podłączone do 
ciągu. 
 
Burmistrz poinformował ponadto , Ŝe przeprowadził  rozmowę z Biurem Pracy 
w Słubicach , jest nadzieja , Ŝe uda się z ramienia  bezrobotnych 
wygospodarować jedną osobę , lecz nastąpiłoby to z dniem 1 września 2010r. 
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JeŜeli chodzi o baner – nie zdał egzaminu , poniewaŜ przy silnych wiatrach był 
zrywany, pomimo zamontowania na stalowych linkach , jednak siła natury była 
silniejsza.   Natomiast  zakup ponownego banera jest zbędnym wydatkiem , bo 
na pewno będzie  nadal niszczony. 
 
JeŜeli chodzi o pytanie dot. budowy fermy norek – firma ponownie złoŜyła   
wniosek na budowę fermy , burmistrz nie moŜe zakazać budowy jakiegokolwiek   
przedsiębiorstwa. Mieszkańcy mogą zawiązać komitet protestacyjny, jednakŜe 
Burmistrz nie ma moŜliwości zablokowania  swoją decyzją  tego typu 
inwestycji, jeŜeli  inwestor spełni wszystkie wymogi związane z ochroną 
środowiska . Poza tym nic nie jest tajne. 
 
Ad.2. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych między 
sesjami. 
 
Przewodnicząca B.Szostak poinformowała, Ŝe  31.05.2010r.  nastąpiło 
zakończenie wystawy poplenerowej , spotkanie odbyło się w Starościnie . 
30.05.2010r. uczestniczyła  w otwarciu targów rolniczych - Lubniewice 2010. 
Ponadto delegacja  radnych wraz burmistrzem S.Dudzisem brała  udział w 
spotkaniu w zaprzyjaźnionej  gminie  Hoppegarten. 
Przewodnicząca brała  takŜe  udział  w uroczystościach  związanych z 
zakończeniem roku szkolnego. 
Poinformowała, iŜ  27.06.2010r. w ramach projektu  pn.”Twoje ręce twój los” 
odbył się w kinie pokaz filmów krótkometraŜowych zrealizowanych przez 
młodzieŜ  z Rzepina , były to 4 filmy , które są godne polecenia. 
Aktorami jest młodzieŜ z LO , Gimnazjum i nie tylko. Nad projektem czuwał 
Pan Adam Szulczewski. 
Ponadto przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję oraz pełnienie dyŜuru w 
biurze rady. 
 
Ad.3. Sprawozdanie burmistrza  o pracach między sesjami. 
 
Burmistrz Skałuba poinformował, iŜ odbył następujące spotkanie: 
z osobami niepełnosprawnymi  celem rozwaŜenia moŜliwości stworzenia 
ośrodka  zajęć terapeutycznych. 
Spotkanie z Zarządem OSP w  Lubiechni Wielkiej w sprawie  budowy remizy 
straŜackiej. 
Udział w   Walnym  Zgromadzeniu PWK „EKO” – podsumowanie wyniku  za 
2009r.  oraz  ZAMK – podsumowanie  raku 2009r. 
(pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
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O godz. 13.55 przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
Po przerwie  o goidz.14.10  wznowiono obrady. 
 
Głos  zabrał  obecny Pan Jan Marek  pytając , czy   w obliczu tego , Ŝe nie raz 
nie ma wody lub teŜ nie będzie , zostanie zastosowana bonifikata z tego tytułu  
oraz w razie braku wody , czy będą podstawione beczki z wodą dla 
mieszkańców Rzepina. 
Przewodnicząca  poinformowała, iŜ na zadane wyŜej pytania zostanie udzielona 
pisemna odpowiedź. 
 
O godz.14.10 radny Marek Radzik opuścił obrady. 
 
Ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad.4.1.zmiany uchwały budŜetowej 
 Skarbnik  Gminy Pani Helena Dziemidowicz wyjaśniła, Ŝe jeśli chodzi o 
dochody – gmina otrzymała  z Urzędu Skarbowego zwrot  podatku VAT, który 
jest kosztem  niekwalifikowanym  w zadaniu inwestycyjnym pn.”Uregulowanie 
systemu gospodarki ściekowej w aglomeracji Rzepin” – kwota  206.645zł. 
oraz  zwrot środków  w wysokości 54.491zł. – wydatkowanych przed realizacją 
projektu pn.”Uregulowanie systemu gospodarki ściekowej w aglomeracji 
Rzepin” – wydatki poniesione były   w  latach 2007-2008 oraz  dodatkowe 
zwiększenie planu dochodów  w  wysokości  5.610zł. 
Jest propozycja burmistrza , aby środki te  przeznaczyć  na zmniejszenie 
wpływów  ze sprzedaŜy mienia. 
Ponadto gmina  z budŜetu państwa otrzymała  dotację  w wysokości 38.000zł. 
na zasiłki stałe w związku z tym z budŜetu gminy naleŜy wydzielić 20% 
środków własnych – jest to rząd  9.500zł.  
Poza tym gmina będzie realizowała dwa kolejne projekty pn. „ Czterdzieści  lat 
minęło”-  Turniej piłki noŜnej w Lubiechni Wielkiej  oraz „Dwa miasta i jedno 
święto” – łączna kwota projektu wynosi – 47.588,62zł. 
środki z budŜetu UE 85% tj. 40.450,33zł. 
Środki z dotacji celowej z budŜetu państwa 10% tj. 4.758,86zł. 
oraz  5% z budŜetu gminy 2.379,43zł. 
Do tego projektu dochodzą koszty niekwalifikowane  , które wynoszą 
93.707,30zł – jest to opłata wszystkich  gwiazd wieczoru. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
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Ad.4.2. w sprawie uchylenia uchwały Nr XLV/32/10 rady Miejskiej w 
Rzepinie z dnia 28.05.2010r. w sprawie zatwierdzenia taryfy na zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków dla PWK „EKO”  
Sp.z  o. o.  
w Rzepinie. 
 
Pani K.Janicka  wyjaśniła , iŜ w związku z  tym , Ŝe rada podjęła uchwałę 
zmieniając stawki , które były zatwierdzone przez burmistrza , naleŜy uchylić tę  
uchwałę. PoniewaŜ rada podejmuje  uchwałę o zatwierdzeniu taryf w terminie 
45 dni  od daty złoŜenia wniosku o których mowa w ust. 2 , albo o odmowie 
zatwierdzenia tych  taryf , jeŜeli są one  sporządzone niezgodnie z przepisami. 
Sytuacja taka miała miejsce , dlatego naleŜy podjąć uchwałę o uchylenie 
poprzedniej uchwały. 
 
Głos zabrał radny R. Łukszewicz pytając, czy zasadne jest , uchylanie  uchwały. 
UwaŜa, Ŝe  takim procederem powinien zająć się Nadzór Wojewody. 
Skoro do tej pory uchwały w powyŜszej sprawie nie były kwestionowane to , 
czy  zasadne będzie  uchylanie właśnie tej uchwały.  
Ponadto pytał jak to będzie skutkowało finansowo w przypadku potwierdzenia 
niezgodności uchwały z przepisami  , czy mieszkańcy Rzepina mogą domagać 
się  zwrotu kosztów. 
 
Głos zabrał radca prawny   informując , iŜ do kompetencji rady zgodnie z 
ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków 
naleŜy albo zatwierdzanie przedłoŜonej taryfy, albo odmowa jej zatwierdzenia. 
Na ostatniej sesji doszło  do zmiany tej taryfy, poniewaŜ  została  wprowadzona  
inna stawka , niŜ była zaproponowana w taryfie. 
W związku  z tym , Ŝe doszło do naruszenia prawa – uchwała została 
proceduralnie podjęta niezgodnie z ustawą. 
Dlatego albo rada uchyli sama , albo uchyli ją Nadzór Wojewody . 
JeŜeli rada uchyli uchwałę to następuje skutek  z art.24 ust.5  tzn. jakby rada w 
ogóle w terminie 45 dni nie podjęła Ŝadnej uchwały. W związku  z tym z mocy 
ustawy obowiązywałyby  stawki jakie zostały zaproponowane przez PKW 
„EKO”. 
JeŜeli  rada nie uchyli uchwały podjętej na poprzedniej sesji, a  w razie 
stwierdzenia przez organ nadzoru  niewaŜności uchwały o  zatwierdzeniu taryf  , 
albo  niestwierdzenia niewaŜności uchwały o odmowie taryf czas  
obowiązywania dotychczasowych  taryf przedłuŜa się o 90  dni od dnia 
doręczenia PWK rozstrzygnięcia nadzorczego. 



 
 
 

-12- 
Wówczas zachodzi sytuacja, Ŝe  taryfy nie wchodzą  w Ŝycie . 
Na komisji podawano kwotę brakującą do zrównowaŜenia bilansu  po stronie 
kosztów i wydatków PW K „EKO” ok.70 tys. zł. wobec tego  rada będzie 
musiała uzupełnić  w bilansie spółki „EKO” tę kwotę. 
Dlatego , albo rada w porę zareaguje , albo moŜna przyjąć ryzyko ,aŜ nadzór 
wojewody to zrobi. 
 
Radny Łukaszewicz , uwaŜa, Ŝe od 28.05. 2010r. nadzór wojewody  powinien 
juŜ rozpatrzyć tę uchwałę. Z tego wynika, Ŝe  nie dopatrzył się błędu ,skoro nie 
przysłał  rozstrzygnięcia nadzorczego. 
 Radca wyjaśnił, iŜ jest jeszcze czas na rozpatrzenie tej uchwały. 
 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych (A.Adamski, B.Bulcewicz, 
J.Rycerz, G.Oczyński, J.Karaśkiewicz, J.Olesek, B.Szostak, A.Udziela, 
D.Wąsowicz)  , 4 radnych było przeciw (G,Kazieczko, R.Łukaszewicz, 
J.Dudzis, A.Pych) , głosów  wstrzymujących nie było. 
 
Ad.4.3. w sprawie zmiany miejscowego planu zagosp. Przestrzennego w 
obrębie ulic H. Sawickiej, Kolejowej i Słowackiego w Rzepinie . 
 
Pani Joanna Pych poinformowała, Ŝe uchwala się zmiany miejscowego planu 
przestrzennego w obrębie  ww. ulic . Przedmiotem niniejszej uchwały jest 
zmiana  przeznaczenia i zasad zagospodarowania terenu. 
Zakres zmian wynika z  uchwały Nr XXXVII/63/09 z 01.10 2009r.. 
Na obszarze zmiany  planu ustala się  podstawowe przeznaczenie , zabudowę 
mieszkaniowo- usługową  z tym , ze funkcja usługowa jest funkcją 
uzupełniającą do funkcji mieszkaniowej. 
Powierzchnia budynków  związanych z działalnością usługową nie moŜe  
przekraczać 40% pow. terenu zainwestowanego. 
Wyjątkiem jest działka nr 855 na której dopuszcza się realizację tylko funkcji 
usługowej. 
 
Pytań nie wniesiono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
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Ad.4.4. w sprawie przystąpienia gminy Rzepin do projektu pod nazwą 
„Lubuskie  e-Urząd”. 
 
Burmistrz S.Dudzis wyjaśnił, iŜ  wspólnie z wieloma gminami i powiatami z 
terenu woj. Lubuskiego, gmina  planuje przystąpić do ww. projektu. 
W załoŜeniach projekt ma koncentracje usług  elektronicznych w jednym 
miejscu, czyli moŜliwość składania wniosku  w jednym portalu. 
Taki portal  stworzy Urząd Marszałkowski  do którego będą mogli wchodzić 
wszyscy  mieszkańcy gminy, które  wejdą do tego projektu i złoŜyć sobie 
wniosek elektroniczny. 
Dodatkowo projekt ten zakłada moŜliwość połączenia wszystkich instytucji 
podległych gminom i powiatom tzn. szkoły, przedszkola , MDK itd. 
Ponadto projekt zakłada doposaŜenie w sprzęt komputerowy i  moŜliwości 
rozwoju. 
Wartość projektu ogółem – ok.10 mln. zł. w 85% dofinansuje UE, a resztę  
poszczególne samorządy. 
Po stronie gminy Rzepin jest to wkład ok. 20.000zł. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ad.4.5. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umorzenia, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat naleŜności pienięŜnych mających 
charakter cywilnoprawnych, przypadających gminie Rzepin i jej 
jednostkom podległym oraz określenia warunków dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach , w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną , a takŜe wskazania organów i osób do tego uprawnionych oraz 
dopisanie do uchwały. 
 
Skarbnik gminy wyjaśniła, Ŝe  uchwała ta była przedmiotem obrad komisji 
przed sesją 28.05.2010r. uwag nie wniesiono. 
JednakŜe burmistrz stwierdził, Ŝeby  skonsultować z Urzędem Ochrony 
Konkurencji i Konsumentów, bo być moŜe  będą z ich strony uwagi. 
Urząd wprowadził dwie zmiany , które są zawarte w $  7 ust.1. niniejszej 
uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych – jednogłośnie. 
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Głos zabrał burmistrz Skałuba  prosząc Panią Urbanek , aby przedstawiła 
zestawienie ciśnienia wody  na blokach  przy  ul. Chrobrego, Dworcowej i 
H.Sawickej.  
 
Ad.5. 
Sprawozdanie Przewodniczących komisji o pracy komisji między sesjami. 
 
Przewodniczący komisji nie sprawozdawali. 
 
 
Ad.6. zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Barbara Szostak o 
godz. 14.40 zamknęła XLVI  sesję Rady Miejskiej  w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała :                                                            Przewodniczyła: 
 
M. Szewczyńska                                             Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                  (-) Barbara Szostak 
 
 
 
 
 
 
  
 
   
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 


